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Geachte leden van de Wijkraad,

In juli 2023 heeft de gemeenteraad uw wijkakkoord met bijhorende doelen en resultaten
vastgesteld. Op basis van dit wijkakkoord en in samenspraak met uwWijkMT heeft u voor
2025 een jaaractieplan opgesteld en bij ons ingediend. Conform onze richtlijn bent u
inmiddels al samen met het wijkMT dit wijkactieplan aan het uitvoeren.
Wij informeren u dat wij uw jaaractieplan 2025 als onderdeel van het wijkakkoord aan de
gemeenteraad ter vaststelling hebben aangeboden. Dit jaaractieplan wordt immers een
onderdeel van het wijkakkoord.

Allereerst danken wij u als college voor dit ingediende plan voor uw wijk. Ons college
hecht veel waarde aan uw betrokkenheid en de wensen en behoeften die leven in uw wijk.

In totaal hebben de wijkraden 1307 acties opgenomen in de jaaractieplannen. Aan de
gemeente is gevraagd om 1217 acties uit te voeren. De overige 90 acties worden
uitgevoerd door de wijkraden zelf of door partners in de wijk.

Beoordeling van uw jaaractieplan
Het college heeft uw plan beoordeeld op de uitvoerbaarheid. Daarbij hebben wij ook
ambtelijk adviezen van onze clusters gebruikt.

Over uw actieplan hebben wij de onderstaande reactie voorgelegd aan de gemeenteraad.
35 acties voeren wij uit
9 acties vinden wij niet uitvoerbaar. Dit gaat om de volgende acties:

1.3.2-Op
marktdagen van
9.00 tot 16.00 uur
van de pretorialaan
tussen Alblas en het
oude zwembad

Geen haalbare acties door alle bouwactiviteiten die gaande zijn.
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afsluiten voor
autoverkeer
1.3.3-Onderzoeken Beleid is om niet opnieuwvergunninghouder parkeren in te voeren in
van mogelijkheid om Rotterdam. Er is juist gewerkt aan het uitfaseren van gebieden met
op marktdagen vergunninghouder parkeren.Andere mobiliteitsmaatregelen of
alleen experimenten zijn wel denkbaar om te onderzoeken, zoals
vergunninghouders bijvoorbeeld eenrichtingsverkeer met andere rij routes. Echter voor alle
toe te staan in een maatregelen en experimenten geldt dat er geen financiële dekking is.
bepaald gebied. Daarover wordt het gesprek gevoerd met de wijkraad. Met de

onderhoudsopgaves die gepland staan in Afrikaanderwijk wordt ook
gekeken naar de verkeerscirculatie.

4.1.1 - onderzoeken Alle clusters onderschrijven het belang van het gestelde doel
of het voetbalveld (upgraden van de buitenruimte in de bestaande wijk). In de huidige
overdekt kan worden situatie staat het voetbalveld op steen en naast een ander gebouw,
en wat het kost tussen de hekken. Meer aanbouw en verharding maakt de ambitie

(vergroten park en toegankelijkheid) lastiger te realiseren. SO en SB
adviseren daarom deze investering (overkapping) uit te stellen, de
omgeving eerst te vergroenen en daarna te bezien of het voetbalveld
meer vrij gelegd kan worden en evt overkapt kan worden.

4.2.1- Budget Er is geen geld en capaciteit beschikbaar.
vrijmaken om
hekken rondom het
park ter hoogte van
het Afrikaanderplein
te verwijderen
4.2.3- Geen Dit is een stedelijke bevoegdheid.
vergunningen meer
verlenen voor
evenementen op
zondag in het
Afri kaanderpark
4.3.2 - Uitwerken Er is geen budget voor een nieuw inrichtingsplan. De speeltoestellen
tijdelijk upgrade zijn ook nog niet aan vervanging toe.
inrichting speelplek
de Arend
4.3.3 - Realisatie Deel van de financiering ontbreekt en het beheer moet nog worden
pergola in het geregeld.
Afrikaanderpark ter
hoogte van theehuis
inQ2
5.1.1- Capaciteit Het Infoplein is op vaste tijden open waardoor bewoners direct terecht
infoplein vergroten, kunnen met hun vraag en kan een match worden gemaakt tussen
zodaterweerlkeer vrijwilliger en bewoners. Voordeel is dat er geen wachttijden zijn. Voor
per week via inloop spoed kan iemand altijd terecht.
gewerkt kan worden Voor uitbreiden ontbreekt capaciteit en dan zal het moeilijker worden
en er geen om de geschetste werkwijze uit te voeren.
wachtlijsten zijn.
5.2.3 - maandelijkse Dit gaat om capaciteit/middelen. Is stadsbreed vraagstuk en wordt
programmering in de breder opgepakt. Verkennen hoe cultuur en welzijn hierin verder
theaterzaal kunnen komen
continueren en de
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theaterzaal hiervoor
beschikbaar stellen
en ook budget
beschikbaar stellen
om te programmeren

Beoordeling Raad
Op de website van de voorjaarsnota ziet u terug welk advies wij uitbrengen aan de Raad
over alle acties van alle wijken. Met een toelichting waar dit nodig is. Op de website zijn
ook uw aanbiedingsbrief en uw actieplan te raadplegen.
(Wat doet de gemeente? I Gemeente Rotterdam). Dit onder voorjaarsnota 2025 onder het
kopje Wijken.

De Raad besluit tegelijk met de behandeling van de voorjaarsnota (begin juli) over uw plan
en heeft daarbij het laatste woord. Mocht u het niet eens zijn met wat wij voorgelegd
hebben aan de gemeenteraad, dan heeft u de mogelijkheid om de raad te vragen alsnog
een mogelijkheid te creëren om uw gewenste actie uit te voeren.

Acties waarover de Raad besluit om deze niet uit te voeren worden niet bij uw
wijkakkoord gevoegd en in periodieke rapportages opgenomen.

Ook hebben wij de raad gel°nformeerd om in 2026 geen jaaractieplan op te stellen. Maar
wel uw wijkraad in gelegenheid te stellen om via uw wijkverslag3 acties te benoemen die
nog niet uitgevoerd zijn, maar wij alsnog gaan realiseren in 2026. Mocht de raad hier geen
bezwaar tegen hebben zullen wij u later informeren hoe wij dit precies voor ons zien.

Des retari:,

ns

rgemeester en wethouders van Rotterdam,

De burgemeester,


